博士生論文發表點數審查表
Review Form for Doctoral Students Publication Points 

姓名Name：                          學號Student ID Number： 

學年度/學期Year/Semester：                            
申請日期Date of Application (DD /MM/YYYY)： 
	編號
No.
	類別
Type
	日期
Date
	篇名
Article Name
	說明

（期刊文章、專書論文請依參考書目體例撰寫/會議文章請註明會議名稱，主辦單位，地點）
Notes:
Journal articles and book chapters should be written down according to the citation format of reference list / For conference papers, please note conference names, hosts and locations.  
	點數
(學生填寫)
Points

(written by the student)
	指導教授核給點數
Points approved by advisor


	1
	
	/   /
	
	
	
	

	2
	
	/   /
	
	
	
	

	3
	
	/   /
	
	
	
	

	4
	
	/   /
	
	
	
	

	5
	
	/   /
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	申請人簽名Signature of Applicant

	導師/指導教授簽名Signature of Advisor

	點數合計Total Points



	所務會議審核Result
	經   年   月   日   學年度第  次所務會議審查結果：
Result by the         Institute Council on      /     /         (DD/MM/YYYY):
· 通過 Approve
· 不通過 Disapprove
· 其他 Other

	承辦人Signature of Undertaker：
	所長Signature of IPS Director：


註：博士生論文發表點數
1.博士研究生提出博士學位論文口試前，須以本所名義發表以下類型的學術作品，經指導教授簽認計點總數達十點以上者得申請學位論文口試。多位作者則以2/（n+1）公式（n為作者人數）計算：
· SSCI或AHCI期刊論文（每篇10點）

· TSSCI或THCI等級之期刊論文（每篇10點）
· 具有審查制度的學術性專書著作（每本最高10點）
· 政治學門或與政治學門相關重要會議之論文（每篇5至7點）

· 具有審查制度的學術期刊論文或專書專章（每篇5點） 
· 其他學術會議之論文（每篇3點）
· 非上述出版品但經所務會議審查核定點數者
【本條文適用110學年度(含)以前入學學生】
2.請檢附相關證明文件備審。

Point System for IPS Doctoral Students 

1. Doctoral students of Institution of Political Science, NSYSU have to accumulate publication points—a total of 10 points or above—to be eligible for dissertation oral defense. The point for a work with “n” number of co-authors shall be calculated by the formula of 2/(n+1). The points for the following types of publication are listed below: 
· Article in a SSCI or AHCI journal: 10 points;
· Article in a TSSCI or THCI journal: 10 points; 
· A peer-reviewed academic book: a maximum of 10 points;  

· A paper presented at a conference related to the political science: 5 -7 points; 
· A peer-reviewed research paper/book chapter: 5 points; 
· A paper presented at other academic conferences: 3 points;
· Any other forms of publications not specified above: subject to go through IPS Council assessment.
This provision is applicable to students who enrolled before the 2020 academic year (inclusive)
2. Be sure to provide the certification or the proof of presentation of each paper along with this application form. 
